Wichtige Infos zu Englisch NEU

Ab dem Wintersemester 2025/26 gibt es eine neue Kursstruktur für Englisch: drei aufbauende Kurse zu jeweils 9 Wochenstunden (3x3 Blöcke pro Woche). 
· English 1 → Niveau B1
· English 2 → Niveau B2
· English 3 → Niveau C1
Voraussetzung für den Besuch eines Englisch-Kurses am VGUH ist das Sprachniveau A2. 
Sollten Sie bereits ein höheres Niveau haben, gibt es in der ersten Kurseinheit die Möglichkeit, einen Einstufungstest zu schreiben und so direkt in Englisch 2 oder Englisch 3 aufzusteigen.
Die EPE (Ergänzungsprüfung-Englisch) prüft das Niveau C1 ab (schriftlich und mündlich) und besteht im schriftlichen Teil aus Listening, Reading, Language in Use und Writing.  
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Important Information about English NEW

Starting in the winter semester 2025/26, there will be a new course structure for English: three consecutive courses, each with 9 hours per week (3 blocks of 3 hours per week).
· English 1 → Level B1
· English 2 → Level B2
· English 3 → Level C1
A minimum language level of A2 is required to attend an English course at VGUH.

If you already have a higher level, you will have the opportunity to take a placement test in the first course session and potentially advance directly to English 2 or English 3.
The EPE (Supplementary English Examination) assesses level C1 (written and oral) and the written part consists of Listening, Reading, Language in Use and Writing. 
